
Zápis č. 1/2020 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 22.1.2020

Zahájeníjednání 16:37 hod Ukončeníjednání: 18:32 hod

1. Učastnici jednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Martina Vrbková — tajemnice komise

Ing. Daniela Zemanová, Blanka Exnerová, lng. Kristýna Kopecká Ing. Jaroslava Vostatková,

Mgr. Martin Bruoth A členové komise,

Omluveni:, JUDr. Hana Pelčáková

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P 21 :: Zdeněk Růžička, JUDr. Vladimíra Kozáková, Dis. Martin Švejnoha

2. Program

1.

3.

Body jednání

Informace v oblasti odpadového hospodářství

Předsedkyně komise informovala o dopisu pana Vlasáka ve věci přemístění STO Lišická a odpovědi

na něj.

Pan Švejnoha ve věci tlumících kontejnerů na sklo prověřením na MHMP zjistil, že pilotní projekt byl

již pro nerentabilitu zrušen. Dále informoval, že RMC odsouhlasila umístění 6 ks betonových košů

k výstupům z lesa.

Informace () vyhlášce zakazující spalování uhlí v Praze

Paní Martina Vrbková informovala členy komise o rozsahu a platnosti vyhlášky č. 1 1/2019 hl.m. Prahy

zakazující topení v doplňkových zdrojích (krby, kamna) během vyhlášení smogové situace a o zákazu

spalování uhlí„ briket a koksu na území hlavního města Prahy od října 2020.

Hlasování bodů probraných v komisi jako výstup pro Radu MČ

A)

B)

C)

D)

E)

F)

Hlasování o možnosti umístění kontejneru na textil firmy Kloktex na pozemcích spravovaných

MČ Praha 21 s doporučením blízkosti školského zařízení a vhodné dopravní obslužnosti.

Hlasování pro 6 proti 0 zdržel se 0

Hlasování o umístění odpadkového koše na odpočívadlo cyklostezky Oplanské,

jakmile bude předána péče 2 TSK na MČ Praha 21.

Hlasování pro 6 proti O zdržel se 0

Hlasování o nepořádání ohňostroje na akcích financovaných MČ, přidaní podmínku pro udělení

grantu nepoužíváním pyrotechniky se zvukovými efekty a navržení novelizace vyhlášky č.

4/2017 hlavního města Prahy s vyjmutím multifunkčního sponoviště z Přílohy této vyhlášky.

Hlasování pro 5 proti 0 zdržel se 1

Hlasování o doporučení radě hledání řešení možnosti propojení jihozápadní části Újezdu nad

Lesy s lesoparkem Běchovice.

Hlasování pro 6 proti 0 zdržel se 0

Hlasování o pokračování vyplácení zástřelného za odlov černé zvěře, nebot" se toto regulační

opatření osvědčilo.

Hlasování pro 6 proti 0 zdržel se 0

Hlasování o doporučení vysadit jako vánoční strom smrk pichlavý nebo smrk omoriku ve

velikosti cca 1.5 m s balem v parku před budovou I. stupně ZŠ v blízkosti půlkruhového

dětského hřiště.

Hlasování pro 6 proti 0 zdržel se O



K návrhu komise na doporučení využití programu Dešťovka u nově budovaných, nebo rekonstruovaných

objektech MC, sdělila paní Kopecká, žejižje k podmínkám tohoto programu přihlíženo a v případě možnosti

vhodného projektu bude program realizován.

Bod doporučení dořešení přejímky ukončených grantů od spolků zůstává do příštího jednání komise.

4. Den Země — paní Jitka Carbolová informovala o datu konání akce dne 23.4.2020 a vyzvala členy

komise ke spolupráci na této akci.

Zapsala: M.Vrbková dne: 22.1.2020

Předáno k připomínkování lng. Jitce Carbolove' dne:. 23.1. 2020

Připomínky zapracovány : 27.1.2020
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Zápis ověřen dne: — :" if;

Termín příštíhojednáníje: Pravděpodobně 25.3.2020 v 16:30 hod. Velká zasedací síň


